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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:1910 Branschskolor

Den 25 november 2020 presenterade Skolverket rapporten Redovisning av 
försöksverksamheten med branschskolor läsåret 2019/2020. I den 
konstaterades att bidraget för branschskolor var kraftigt underutnyttjat. Det 
konstaterades även att förordningen för statsbidraget är ett hinder. Skolverket 
föreslog samtidigt förändringar för att bättre nyttja avsatta resurser.

Branscherna uppskattar branschskolorna och ser potential i konceptet. Det är en 
uppfattning som även Centerpartiet delar och som därför anser det angeläget att 
se över förordningar och statsbidraget för att nyttja dess fulla potential. 

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Avser regeringen att vidta några åtgärder för att stärka branschskolorna och få 
fler elever att kunna nyttja verksamheterna?

………………………………………

Fredrik Christensson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-22
Besvaras senast
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